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MEZOPOTAMYA PLASTİK ‐ Abdulvahap SIRDAŞ – 

(Başarı Hikayesi Röportajı) 

 

1‐İşinizi	 kurmadan	 önce	 neler	 yapıyordunuz,	 geçmişinizden	 ve	 kısaca	
kendinizden	biraz	bahsedebilir	misiniz?	

İş	 hayatına	 1976	 da	 liseden	mezun	 olduktan	 sonra	 babama	 ait	 kamyonda	
şoför	olarak	 çalıştım.	1989	yılında	 sanayide	ki	 kurulu	bidon	 imalatı	 yapan	
imalathaneye	ortak	oldum.	1993	te	bitişik	dükkanı	alıp	genişlettim.	

1999	 Yılında	 OSB	 de	 yer	 alıp	 yüksek	 	 kapasiteli	 fabrika	 kurup	 işletmeye	
başladım.	

	

2‐Bu	 işi	 yapmak	 istemenizde	 ana	 sebepler	 nelerdir?	 Girişimci	 olmaya	 ne	
zaman	karar	verdiniz.	Sizi	bu	karara	sürükleyen	faktörler	nelerdi?	Neden	bir	
çalışan	olmak	yerine	kendi	işinizi	kurmaya	karar	verdiniz?	

Okuldan	mezun	olduktan	 sonra	4	 ay	 sözleşmeli	 öğretmenlik	 yaptım	ve	 bu	
şekilde	 bağlı	 çalışamıyacağımı	 anladım	 kamyon	 ve	 tırda	 çalıştığım		

vakitlerde	de	kendime	ait	malları	taşıyordum	Nadiren	kira	taşıması	yapıyordum	

Babamın	değirmeni	vardı	ve	zahirecilik	yapıyoru.	

	

3‐Geçmişten	beri	hayalini	kurduğunuz	mesleği	mi	yapıyorsunuz?	

Bu	mesleğin	hayalini	kurmuyordum	ama	üretmeyi	seviyordum.	İşin	üretim	kısmını	seviyorum.	

İşimi	severek	yapıyorum	zaten	başarının	sırrı	bu.	

	

4‐Çalışma	hayatınızdaki	prensipleriniz	ve	olmazsa	olmazlarınız	var	mıdır?	Varsa	nelerdir?	

Yapılan	bir	işte	kardan	ziyade	iş	disiplini	olması	şarttır.	Yaptığım	işler	de	her	zaman	B	planı	veya	C	planı	olur.	

	

5‐Yaptığınız	işinizle,	bulunduğunuz	bölgeye	fayda	sağladığınızı	düşünüyor	musunuz?İşinizin	insanların	hangi	problemlerine	çözüm	getirmesini	
amaçlarsınız?	

Yaptığım	işte	takriben	100	işçi	çalışmaktadır	faydalı	olduğumu	düşünüyorum.	Daha	da	arttırmayı	hedefliyorum.	

işletmemi	iyi	verimli	halde	çalıştırıp	karımı	arttırarak	bu	kardan	da	işçilerin	refah	seviyelerini	arttırmayı	hedefliyorum.	

	

6‐İşinizi	 kurarken	 kendinize	 ortaklar	 buldunuz	 mu?	 Bu	 ortaklar	 işinize	 nasıl	 bir	 katkıda	 bulundu?	 Genel	 olarak	 ortaklık	 konusunda	 ne	
düşünüyorsunuz?	

İşimi	kurarken	ortaklı	kurdum.	Bu	ortaklar	bazen	faydalı	bazende	zarar	verdi.	Katkı	sağlayan	dürüst	çalışan	ilerler.	

İş	futbol	takımı	gibidir	yani	takım	işidir	paslaşarak	dürüstçe	çalıştığın	sürece	ilerleme	kaçınılmaz	olur.	

	

7‐İşinizi	 ne	 kadar	 sermaye	 ile	 kurdunuz?	 Sermayenizin	 kaynağı	 neydi?	 Eğer	 sermayeniz	 yeterli	 değildiyse,	 girişiminizin	 ilk	 dönemleri	 nasıl	
geçti?	

Bana	ait	olan	tırımı	satıp	ortak	oldum.	Bir	mıktar	kar	ettiğim	ile	sermayeyi	arttırdım.	

Bir	miktarda	bankalardan	alıp	yavaş	yavaş	üretim	kapasitesini	arttırarak	ilerlemeye	çalıştım.	

	

8‐İşinizi kurduktan ne kadar zaman sonra kara geçtiniz ve sermayenizi çıkarttınız? 

İşimi kurduktan sonra 3 yıl içinde amorti oldu. 

9‐Çalışanınız var mı? Varsa Doğru insanları işe almakla ilgili neler söyleyebilirsiniz? Sizin bu konuda ne gibi olumlu ya da olumsuz tecrübeleriniz oldu? 

Şuan 100 kişi çalışanım var. İşe yeni aldığım insanları gözlemliyorum ve çalıştığı noktada makine verimini takip ediyorum. 

10‐Başarınızın sırrı nedir? 

Doğru, Disiplinli düzenli iş akışına ve verimliliğe önem veririm. 

 

 

Başarı hikayenizle ilgili değerli tecrübelerinizi bizimle paylaştığınız için teşekkür ederiz. 


